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Jatketaan keskustelua Vakka-Suomen Vanhusenkotiyhdistyksen 
lahjoitusvarojen käytöstä. Keskustelua käydään seuraavista 
ehdotuksista ja aiheista: 
- kävelysauvaprojekti 
- joululounas tai -konsertti 
- kuljetukset tilaisuuksiin 
- avustusten hakuohjeet. 
 

Päätösehdotus: Sovitaan toimenpiteistä. 
 

Päätös: Vanhusneuvosto keskusteli asiasta ja päätti seuraavat toimenpiteet: 
 
"Joulu"konsertti 
Vanhusneuvosto päätti perustaa päätösvaltaisen työryhmän, jonka 
jäseninä ovat Sirpa Korpi, Sinikka Kassila ja Seija Wahlbäck. 
Työryhmä ottaa yhteyttä järjestelyistä vastaavaksi tahoksi 
myöhemmin sovittaviin henkilöihin, sopii varattavasta paikasta sekä 
muista tarvittavista toimenpiteistä. Työryhmä tekee myös 
avustushakemuksen. Tilaisuus ei saa ylittää 5 000 euroa, jotta 
päätös voidaan tehdä viranhaltijapäätöksenä. Tämän tilaisuuden 
yhteyteen järjestetään mahdollisesti kahvitus, jonka kustantaa 
vanhusneuvosto. 
 
Kuljetukset tilaisuuksiin 
Samainen työryhmä hoitaa myös tämän asian edistämistä eli ottaa 
yhteyttä eri kuljetusyrityksiin ja pyytää tarjouksia "joulu"konserttia 
varten tarvittavista kuljetuksista. 
 
Nastakengät 
Sovittiin, että kävelysauvoja ei hankita vaan tuetaan nastakenkien 
hankkimista. Vanhusneuvosto päätti, että sihteeri Teija Pajula 
selvittää miten ja mistä ennen on tuettu nastakenkien hankintaa, 
onko käytäntö edelleen olemassa ja miten siitä tiedotetaan uusille 70 
v. käyttäjille. Teija Pajula tuo selvityksen seuraavaan kokoukseen. 
Vanhusneuvosto päätti ehdottaa, että tämän kaupungin tukeman 
osuuden lisäksi lahjoitusvaroja käytettäisiin 15 €/henkilö tukemaan 
nastakenkien ostoa. 
 
Tarkoitus on näin vastata toiveeseen käyttää nimenomaan 
Vanhustenkotiyhdistyksen lahjoitusvaroja ikäihmisten hyväksi, ja 
tiedottaa siitä myös. 
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